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- Ekonomi:  Vi har under hösten bundit flera av våra lån till 
förmånliga räntor. Ekonomin ser bättre ut än tidigare, så just 
ser det inte ut som att avgifterna behöver höjas. 

- Portöppnare: Vi kommer under våren att installera elektriska 
portöppnare på alla garage. Detta för att minska 
underhållskostnaderna och förlänga livslängden på portarna 
och för att fler har haft problem med att öppna, stäng och hålla 
upp portarna. Öppnarna finansieras genom en avgiftshöjning på
50: - per garage. 

- Köken i lokalerna: Efter ett brandtillbud i ett av köken så 
kommer elen till spisplattorna att kopplas bort. Vi kommer 
senare att se över samtliga kök om det går att bygga 
om/renovera dom. Förslag till idéer kan lämnas till styrelsen.  

- Skyddsrummen: Utrustningen/material till skyddsrummen 
kommer att ses över och bytas ut så att man säkerställer 
funktionen av skyddsrummen enl. myndigheternas krav.

- Hantering tunga föremål i hissen: Var aktsamma vid ilastning 
av större skrymmande föremål i hissen, så det ej blir skador på 
dörrstolpar, portar mm. Annars kan det innebära ökade 
underhållskostnader.

- Cykelförråden: V.v. respektera att dom stora cykelförråden är 
till för dom boende i punkthusen.

Styrelsen får önska alla medlemmar en God Jul och ett Gott 
Nytt År!

Vänliga hälsningar
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